



# MIGRATION

Mga Tribu ~ Probinsya ~ Shire



7 Mga tribo kauban 7 punoan nga mga sinultian ug daghang mga diyalekto.

**1 SA DIOS** Ang laraw alang sa Katawhan kauban ang pagdasig sa paglalin (nagdugok, naglatagaw) Sama sa paglambo sa Katawhan paglalin sa paglalin. Ang mga taga-Africa ningsuroy sa Persindia, Oceania ug Mongolia. Ang mga Mongoliano nagsuroysuroy sa Amerika, Amazonia ug Oceania nga nagsakay sakay sa kabayo sa Persindia, Africa ug Europa. Ang mga taga-Europa naglawig sa tanan nga mga Lalawigan. Ang Nag-uswag nagsuroysuroy sa Persindia ug naglawig ug milupad sa tanan nga uban pang mga Lalawigan.

Mga katarungan alang sa paglalin sa tawo: **1 SA DIOS** laraw sa kinaiyahan (nagdugok, naglatagaw) . Ang mga katalagman naghimo sa lokal nga Puy-anan nga dili mabuhi, ang pagbag-o sa klima naghimo sa lokal nga Puy-anan nga dili mabuhi. Kahakog (ang sagbot mas berde sa ubang lugar) ug pagdako sa populasyon.



Ang tawo igo nang nagbag-o. Ang pagtubo sa populasyon igo na aron maestablisar ang 7 ka Tribo nga naglangkob sa 7 nga Mga Lalawigan ingon sa gilantaw sa **1 DIOS!** Ingon sa '0.1.1.1' (CG Kalender) tanan nga paglalin (taas o mubu nga termino) taliwala sa mga Lalawigan nahimong ilegal (gipabalik ang mga ilegal) .



**Hinumdomi!** Ang pagpangita sa pagpasilong dili madawat sila pagtratar nga ilegal. Kini nga mga tawo (mga oportunist) unta nagpabilin gikan sa diin sila gikan ug naghimo sa usa ka kalainan didto, hinoon unya sa pagdagan.

**Ilegal nga mga lalin ( Im)** gibalik nga wala'y paglangan sa probinsya nga ilang gigikanan nga nag-upod sa bisan unsang mga anak nga tingali sila adunay. Ang mga dili ligan nga mga migrante dili mahimo nga iupod, kanunay sila gipabalik, wala'y exemption. Ang 'Im' nga dili maibalik gisuhan, **MS R7** . Ang mga anak nga 'ako' gibutang alang sa pagsagop. Ang mga tawo nga responsable sa pagtabang sa mga ilegal gidemanda: **MS R7**

**Paglalin** giklasipikar ingon hataas nga termino (paghusay usab) o hamubo nga termino (pagbiyahe) .

**Paghusay usab** posible ra sa sulud sa usa ka Lalawigan. Ang pag-ayo sa paglihok nagalihok sa taliwala sa Shires. Exemption, 'Israeli' mahimo ra sila mabuhi sa

'Yuta nga Saad'. Dili sila makabiya sa Yutang Saad. Ang nakit-an nga Israel sa gawas sa Sinaad nga Yuta gidala dayon ngadto sa Yutang Saad. **1 Gitinguha sa DIOS !!!**

**Nagbalhin** taliwala sa **Mga Shire** . Adunay mga regulasyon, ang mga hamtong kinahanglan adunay trabaho sa ilang destinasyon nga Shire. Sa wala pa sila makalihok. Kinahanglan mag-organisar ang agalon og puy-anan sa cluster.

Ang mga tigulang kinahanglan nga mag-organisar sa pabalay sa cluster sa ilang destinasyon nga Shire. Sa wala pa mobalhin.



**Pagbiyahe** posible ra sa sulud sa usa ka Lalawigan. Tapos na ang pasaporte. Ang negosyo, gigamit sa gobyerno ang Internet, Video conferencing aron makigsulti sa ubang mga Lalawigan.

**Turismo** nahimo'g katalagman. Mga barko nga cruise (**incubator**) idiskarga ang mga turista nga nagdasok sama sa mga insekto (**ipis**) sa mga pantalan ug lokal nga puy-anan. Gisamok nila ang lokal nga estilo sa kinabuhi, gipadali ang mga gasto sa pagpuyo alang sa mga lokal. Sa - pagpugong sa mga risgo sa kahimsog. Paghimo bukid nga awa-aw. Kini nga kalingawan sa pagkatapulan maayo kaayo sa Katapusan! Kini usab magamit sa hangin, coach, turismo sa riles.



Ang kapitalismo nagsugod sa paglalin sa entity sa negosyo (**multi nasyunal**) . Katapusan Niini! **Ang Multinationals nakabig CRON ( walay bayad) !**

**Franchising** usa ka kahakog, Profiteering nga sistema sa pagpamaligya sa cloning. Naggamit kana usa ka partikular nga modelo sa negosyo kaysa sa mga clone mismo. Gidisenyo alang sa kasarangan nga gamay nga nakakaganansya nga kapitalista. Sa pagsabwag sa kanser sama (**Globalizat-ion**) sa ibabaw sa Planet. Gipagawas sa mga kostumer ang ilang identy. Managsama ang ilang pagtan-aw ug pagkaon sa NewYork o Berlin. **Wala'y Hunahuna nga mga Zombie.**

Ang pag-clone usa ka barato nga wala'y hunahuna nga kopya. Ang Globalisasyon Anti **1 DIOS!**

**Franchising** nagguba sa mga lokal nga tradisyon, pagkatalagsaon, pagkalainlain, kultura. Kadaghanan sa mga Francaise 'US' o pinasukad sa mga sistema sa US-Marketing. Nagtanyag sila kanunay nga dili himsog nga mga produkto: Mga Eg Junk Food outlet, US ug ang ilang Culture clones ang punoan nga hinungdan sa 'Diabetes' Plaque, 'Obese Plaque (**Blubber nga mga tawo**) ', taas nga epidemya sa presyon sa Dugo, Bugasbugas ...

Giguba sa mga prangkisa ang mga lokal nga Lutoanan, Fashion ... Mga Komunidad, Gobyerno nga nagtugot sa mga Foreign Francaise nga makalihok nga nagtugyan sa lokal nga linutoan, kabilin, tradisyon ug populasyon, **MS R7**



**Mga Fransya** guba ang pagkalainlain pinaagi sa pagpamaligya sa 'Mga sinina sa taglaraw'. Kini nga mga sinina mga uniporme (maong ..) alang sa mga tawo nga nagbudhi sa ilang kultura ug panulundon, wala'y hunahuna, primitive, amang nga mga clone. [Likayi kini nga mga dummies!](#)

**Mga Fransya** sa ilang madanlog nga pagpamaligya (pagpahimulos sa kahuyangan sa tawo, pagkadili masaligan) mao ang punoan nga hinungdan sa pagkaadik: Shopaholic, Gadget Junky! Ang mga prangkisa kulang sa kahanas, mogamit dili maayong pagkabansay nga mga wala'y bayad nga mga juniors, kaswal. Ang serbisyo sa kostumer dili maayo o wala. Kadaghanan sa 'Bargins' ug 'Sales' mga Panglimbong!

Nagtuo ang mga Custodian Guardians nga ang Franchising Anti **1 DIOS** . Wala kini hinungdan **1 SA DIOS** laraw sa lokal nga pagkatalagsaon, pagkalainlain. Ang Franchising nahimo'g mga pagsukol sa kalibutan **1 SA DIOS** Anti Globalisasyon.

### **Kinahanglan nga Buhaton:**

**Nakumpiska** ( nga walay bayad) tanan nga Franchise, ibalhin kini sa lokal **CRon ! Silotan** Gikuptan sila sa mga hakog nga Franchisee, **MS R6** . Pagsuporta sa lokal nga talagsaon nga tradisyonal nga negosyo (nakabig ngadto sa CRon) .

Kapitalismo nga gibalhin nga kapital (pagpanag-iya sa langyaw) . Pagpanag-iya sa langyaw Nagtapos nga wala'y bayad! Ang gobyerno nga nagtugot sa pagpanag-iya sa mga langyaw gipulihan ug gisuhan alang sa, 'Treason': **MS R7** .

Gitugotan ang mga Langyaw nga makontrol, pahimuslan, tag-iya, panulis ang **TREASON!** Gobyerno nga nagtugot sa mga langyaw nga pahimuslan (Gikuha) sa mga lokal nagbuhat sa Treason (krimen) . [Gipulihan ang gobyerno, MS R7](#)

**Mga pananglitan kung giunsa ang pagtrabaho sa Trevery sa Pag-angkon sa Langyaw:**

**Pagpanag-iya sa langyaw** pagbag-o, dunot, gub-a ang lokal: kultura, mithi, trabaho, tradisyon, .. Ang Panag-iya sa Langyaw gilungkab ang lokal: Intellectual- propiedad, Nahibal-an Giunsa, Mga Kapanguhaan, Bahandi ... [Pagtapos sa Pagpanag-iya sa Langyaw. Mga Katapusan nga Libre sa Kalakal.](#)

**Pagpanag-iya sa langyaw** nagduso sa mga presyo sa yuta ug yuta. Ang paghimo sa mga Panimalay nga dili barato alang sa 1<sup>st</sup> mga pumapalit sa balay '. Resulta, pagdugang sa wala'y puy-anan ... Pagpanag-iya sa langyaw sa 'Freeholder' (yuta, tinuod nga



**mikaon) Pagtapos sa Gikuha kini nga wala'y bayad sa Shire.**



**Pagpanag-iya sa langyaw** sa mga entidad nga resulta sa mga posisyon sa pagpangulo sa langyaw. Pagdumili sa mga lokal nga maghupot sa kini nga mga posisyon. Pagminus sa oportunidad sa promosyon nga nagdugang nga kawalay trabaho . . . Pagdaot sa mga lokal nga kawani.

**Pagpanag-iya sa langyaw** sa mga sangputanan sa paggama sa pag-import sa ilang mga suplay. Hinuon pagpalit sa lokal. Ingon usab ang lokal nga kabtangan sa intelektwal gidala sa baybayon!

**Pagpanag-iya sa langyaw** sa Kalingawan nakadaot sa lokal nga talento ug ilang mga higayon. Ang mga lokal nga panghugas sa utok aron mahimo'g mga clone sa kultura sa langyaw nga nawala ang ilang entidad. Ang pagpanag-iya sa langyaw sa Kalingawan mao ang labing dakong hulga sa lokal nga kultura, kustombre, diyalekto ug tradisyon. Kung ikaw usa ka Amerikano tan-awa ang kalingawan sa Amerika. Kung dili ikaw, ayaw pagtan-aw sa kalingawan sa Amerika.

**Pagpanag-iya sa langyaw** mosangpot sa lokal nga yaman nga moadto sa gawas sa nasud. Gibiyaan ang mga lokal nga kabus, timawa. Mga langyaw nga Agalon nga tag-iya sa mga sulugoon nga lokal nga mag-uuma

**Pagpanag-iya sa langyaw** sa mga Francaise naguba ang lokal nga negosyo, pagkalainlain, pagkalainlain. Pagpahuyang sa mga lokal nga tradisyon nga pugson ang dili angay nga kultura sa lokal nga komunidad. Nagbudhi nga mga lokal.

**Pagpanag-iya sa langyaw** sa mga kahinguhaan modala sa langyaw nga tag-iya nga gibaligya ang mga kahinguhaan nga barato sa iyang nasud nga gigikanan nga nagpahimulos sa kanila. Pagpangawat sa mga lokal nga kahinguhaan, ilang bahandi. Ang pagtugot sa mga langyaw nga tag-iya sa lokal nga kahinguhaan mao ang **Treason, MS R7**

**Pagpanag-iya sa langyaw** sa Paghimo sa pagkaon, pag-apud-apod sa pagkaon. Resulta: Naghatag ang produksyon sa pagkaon alang sa Export nga gibiyaan ang mga lokal nga gisalikway sa Export sa taas nga presyo. Usab ang pipila nga mga lokal nga pagkaon mapulihan us aka langyaw nga pagkaon.

**Pagpanag-iya sa langyaw** sa Media usa ka pagsulong pinaagi sa tago. Langyaw

Naimpluwensyahan sa media ang mga lokal sa kaayohan sa mga langyaw. Paglaglag sa lokal nga kultura, panulundon, tradisyon, pagdaut sa mga Politiko, Gobyerno. Gobyerno (paghatag sa blackmail sa langyaw nga media) gihubaran ang ilang pagkasoberano (mahimong mga sundalo sa mga langyaw), nagbudhi sa lokal nga populasyon, naghimo sa Pagbudhi, **MS R7** Ang mga politiko sa EG Australia nga nag-agay sa media sa US!

**Pagpanag-iya sa langyaw** kanunay nagdala sa Blackmail. Gipangayo sa langyaw nga multinatioal nga gobyerno ang usa ka Gobyerno nga hatagan sila mga ighahatag, kagawasan sa buhis, barato nga trabaho. Nameligro ang gobyerno nga kung dili kini mosalig sa gipangayo sa mga Tag-iya sa Langyaw. Makita nila ang usa ka gobyerno nga makab-ot ang ilang mga gipangayo ug ibalhin ang ilang operasyon didto. Pananglitan ang gobyerno sa Australia kanunay nagbayad (100's milyon) sa mga kompanya sa Foreign Multinational Car. Gipadala nila ang balay sa Executive bonus ug gipadako ang ilang mga langyaw nga shareholder dividends'. **Hinumdomi!**

Sa ulahi miingon ang Australia nga dili sa pag-blackmail sa mga naghimo sa Foreign Car. Mga tighimo og awto (Ford, General Motors, Toyota) sirado nga mga pabrika, nahimo nga mga importers. Ang Custodian Guardian dili mogamit transport gikan sa kini nga mga kompanya, dili sila masaligan.

## ZERO TOLERANCE TOMULTINATIONALS !!

**Pagpanag-iya sa langyaw** posible tungod sa pagbudhi sa dunot nga Gobyerno. Ang mga kawani sa Gobyerno, Gobyerno nga nagpadali sa kini nga pagluib kinahanglan nga ilisan ug kasohan alang sa 'Pagbudhi': **MS R7**.

### Kinahanglan nga Buhaton:

**Kanselahon ang Pagpanag-iya sa langyaw** sa: Mga Negosyo, Paggama, Mga Asset, Pagpanag-iya sa Intelektwal, Panguna nga paghimo, Mga Kapanguhaan, Yuta, Real Estate! Nga walay bayad.

Puli ang mga negosyo nga tag-iya sa langyaw **CROn** ( Ang Tag-iya sa Community Run dili alang sa kita) ! **Pagsuporta sa CROn! ShunMultinationals!**

Puli ang paggukod (Pagbudhi) Gobyerno ang mga alagad sa publiko nga nagtugot o nagdasig sa Pagpanag-iya sa Langyaw! **MS R7** Pagpanag-iya sa langyaw usa ka pagsulong, trabaho nga wala gigamit nga kusog sa militar. **Pagpanalipod** ang imong komunidad gikan sa kini nga hulga.

Tugoti lang ang Mga Pag-import nga dili makigkompetensya o makapuli sa Lokal nga mga produkto ug serbisyo. Pagdasig sa lokal nga paghimo aron malikayan ang pag-import.

---

## 'Kanselahon ang Pagpanag-iya sa Langyaw'

### 'SAVE Lokal nga TRABAHO'

---

Panalipdi ang imong kabilin sa mga komunidad:

---

# Pagsupak sa Franchising, Globalisasyon ug Pagpanag-iya sa Langyaw

---

*7 Mga Tribu*

